

## **Outbreak news**

**Meningitis, Democratic Republic of the Congo.** An outbreak of meningitis has occurred in a military camp in Bobozo, Western Kasai. So far, 203 cases with 79 deaths have been reported between early September 1998 and 4 December. WHO has supplied 30 000 doses of vaccine as well as antibiotics for control and treatment of the disease. Over 11 000 people were vaccinated during a recent mass vaccination campaign. The latest information is that the situation is under control.

## **Le point sur les épidémies**

**Méningite, République démocratique du Congo.** Une flambée de méningite s'est produite dans un camp militaire à Bobozo, Kasai de l'Ouest. A ce jour, 203 cas dont 79 décès ont été signalés entre début septembre 1998 et le 4 décembre. L'OMS a fourni 30 000 doses de vaccin ainsi que des antibiotiques pour lutter contre la maladie et la traiter. Plus de 11 000 personnes ont été vaccinées au cours d'une récente campagne de vaccination de masse. Selon les informations les plus récentes, la situation serait sous contrôle.